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Afspraak van de maand
In de maand maart staat de volgende afspraak centraal: 
Op spullen moet je zuinig zijn,
want dat vinden we allemaal fijn.



Info
Open dag Needse scholen
Op dinsdag 4 maart openen we onze deuren voor alle nieuwe ouders. Op deze ochtend
worden we ondersteund door 2 ouders uit de OR.
Ook u kunt uw steentje bijdragen om onze open dag wederom tot een succes te maken.
Nieuwe ouders willen vast horen waar u als ‘Marke-ouders’  tevreden over bent!

Projectweken
In maart starten we met onze jaarlijkse projectweken. Het thema zal gaan over ons mooie
dorp Neede. Meer informatie volgt via Parro.

Concert en open huis Segnocollectief
Op 15 maart houdt het Segnocollectief haar jaarlijkse leerlingen concert. Aan dit concert
wordt een Open Huis gekoppeld. Kinderen (en hun ouders) kunnen dan ook instrumenten
uit proberen. De flyer vindt u in de bijlage. 

Open middag tennisclub De Koem
Op zaterdag  29 maart organiseert de tennisclub uit Geesteren een open middag. In de flyer
vindt u meer informatie.

Preventieplatform Jeugd
Ook in maart zijn er weer mooie bijeenkomsten voor ouders en verzorgers. In de bijlage
vindt u de flyers.



Gewonnen!
Tijdens de studiedag in januari zijn we naar de NOT onderwijsbeurs geweest. Daar
hebben we met het team een leuke foto gemaakt bij FotoKoch, met deze foto hebben wij
een bedrag van €1000 euro gewonnen voor een teamuitje. Dat was een leuke prijs na
een mooie studiedag! 

Fijne vakantie!
IWe wensen jullie allen een hele fijne carnavalsvakantie! Geniet ervan!

Info



Nieuwjaar 
Op maandag 6 januari eindigde de kerstvakantie en gingen alle leerlingen weer naar school.
Om het nieuwe jaar goed in te luiden werden alle kinderen en leerkrachten door de OR
verwend met kniepertjes met slagroom. 

Carnaval 
Op zaterdag 1 maart loopt onze school mee in de optocht van de kindercarnaval. Het thema
dit jaar is ‘onze kinderen zijn om in te lijsten’. De kinderen die meedoen hebben op school al
geknutseld. En ook de carnavalscommissie is al druk in de weer geweest. De ouders van de
kinderen die meelopen hebben via de app meer informatie ontvangen. 

Komende activiteiten Pasen en de Koning-Markedag zijn de volgende activiteiten die op het
programma van de OR staan. We zijn al druk bezig met de voorbereidingen. Meer informatie
volgt tzt via de leerkrachten op Parro. 

Wie zitten er in de OR? 
Amanda Wormgoor (voorzitter), Sharon Grootoonk (penningmeester), Ilse Hulstijn (secretaris),
Annemarie Mengerink, Wendy Roosenboom, Aniek Stortelder, Wilma Gerrits, Robert Kempers en
Brenda Rouwenhorst. 
Teamvertegenwoordiging: Monic Stortelder en Minjoe Drostenborg 

Mochten jullie vragen, suggesties of opmerkingen hebben dan horen we dat graag. Je kunt ons
bereiken via de mail ouderraad.obsdemarke@gmail.com 

Vanuit de OR



Vanuit de MR
Op maandag 10 februari heeft de MR een reguliere vergadering gehad. Hier is gesproken
over de nieuwe aanstelling van de directeuren in Neede en Borculo. Bij de MR is de oproep
gekomen om vanuit de Marke 1 ouder en 1 personeelslid aan te dragen bij de
benoemingsadviescommissie. Remco Nijkamp en Anita Dumont zullen namens de Marke
aansluiten. Op dit moment is nog niet bekend op welke school deze directeuren zullen gaan
werken.
Ook de formatie voor volgend schooljaar is besproken met de MR-leden. Zoals belooft zullen
deze binnenkort met de ouders gedeeld worden zonder invulling van de leerkrachten, het
gaat in de eerste instantie puur om de groepssamenstelling.
Ook de samenwoonschool stond op de agenda. Op dit moment wordt er achter de
schermen volop verder gewerkt aan het proces om de samenwoonschool te realiseren. Zo
zijn er gesprekken geweest met de architect bij het bouwoverleg. Ook de regie- en
stuurgroepen werken verder aan de invulling van deze samenwerking. Het team zal
binnenkort ook stappen gaan zetten tijdens een gezamenlijke studiedag.
Er is een oproep geweest voor een nieuw MR lid. Tot op heden is hier nog geen reactie op
gekomen. Er is een nieuwe oproep via Parro gedaan. Het is verplicht om binnen de MR met 2
ouders te zitten. Mochten er vragen zijn of wilt u meer weten, dan kunt u contact opnemen
met Remco Nijkamp.
Er is een bijeenkomst geweest tussen de GMR en de MR. Hier zijn een aantal punten
besproken waarbij vooral de zorgen rondom het invaltekort besproken is. Dit wordt binnen
het bestuur van OPONOA verder opgepakt.
Op maandag 24 maart staat de volgende vergadering gepland. Mocht u vragen hebben die
meegenomen kunnen worden in deze vergadering, dan horen wij graag van u!

Volgende vergadering
De volgende MR-vergadering staat gepland op maandag 24 maart. Heb je zaken waarvan je
het belangrijk vindt dat we die in de MR bespreken? Jouw inbreng kun je mailen naar
mr@obsdemarke.nl. 

Wie zitten er ook alweer in de MR?
Remco Nijkamp (voorzitter). 
Teamvertegenwoordiging:  Eline ten Have en Riëlle Antvelink (vanwege zwangerschapsverlof
wordt ze vervangen door René Kannegieter).


